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HVS
HRVATSKI VESLAEKI SAVEZ
CROATIAN ROWING FEDERATION
'10 000 Zagreb, Trg K. Cosica 11
Tel. +385 1 30 12 350; Fax. +385 1 5576650
e-mail: hvs@inet.hr
www.veslanje.hr

ZAPISNIK SA SJEDNICE VIJECA KLUBOVA HVS.a

odrZane u subotu. 6. srpnia 2019. qodine s podetkom u 18 sati
u Zagrebu. RSC Jarun

Nazodni dlanovi s pravom glasa i njihovi opunomo6enizastupnici:

VK Arupinum - Elena Folo
VK Croatia - Boris Rihtar
HVK Gusar - Mario Mari6
VK lktus - Jasminka Kraljevi6 eoli6
VK lstra - Marco Franjul
VK Jadran Zd - Gordan Marinovi6
VK Jarun - Krunoslav Klak
VK Korana - Nenad Su2njevi6
VK Krka -Dra2en Crnoga6a
HVK Marina Ka5tela - Petar Novak

Odsutni 6lanovi s pravom glasa:

Nazodni dlanovi bez prava glasa:

Odsutni dlanovi bez prava glasa:

Ostali nazodni:

Predsjednik Vijeca klubova Hrvatskog vesladkog saveza (dalje: Vijece) g.
DraZen Crnoga6a otvorio je sjednicu i pozdravio sve nazodne te je prethodno
podetku sjednice pojasnio razlog ponovnog stavljanja na dnevni red todaka koje su
bile usvojene na elektronidkoj sjednici odrZanoj u prosincu koju je Gradski ured za
upravu proglasio nevaZe6om. Tako je za ovu sjednicu predloZena izmjena odnosno
dopuna Statuta kako bi ubudu6e elektronidke sjednice bile pravovaljane a sve u

HAVK Mladost - Lovorka Grgec
Bermanec
HVK Mornar - Nik5a Malada
VK Neptun - Maro Kapovi6
VK O5jak - Tino Dragojevi6
VK Pag - Branko Markota
VK Sabljaci- Josip Kostelic
VK Sava - Mislav Domlija
VK TreSnjevka - KreSimir Petrovi6
HVK Vukovar - Sini5a Sijanovic

VK Adriaco, VK Biokovo, VK Dupin, VK
Glagolja5, VK Jadran Ri, VK Jelsa, VK Medulin,
VK Ner. Gusar, VK Zagreb

VK Baranja, VK Dunav, VK Ugrini6, VK Val, VK
VTIiKA, VSD, VSZSD, VSDNZ, VSIZ, VSZ

Branimir BaSi6 (predsjednik HVS), lvica Botica,
Du5ko Krstulovi6, Krunoslav Prenta5i6
(predsjednik NO), Zdravko Gaj5ak (gl. tajnik
HVS), Darko Mik5i6, Sandra JeZi6



interesu efikasnijeg i racionalnijeg poslovanja Saveza i klubova. Potom je predloZio
g. Maru Kapovi6a za verifikacijskog povjerenika - jednoglasno prihva6eno.
Verifikacijski povjerenik pregledom punomoci utvrdio da je od 28 zastupnika klubova
- dlanova HVS-a s pravom glasom prisutno njih 19. Slijedom navedenog zakljuduje
da Sjednici prisustvuje dovoljan broj zastupnika dlanova za dono5enje pravovaljanih
odluka, te da je za usvajanje pojedinih odluka potrebno minimalno 10 (natpolovidna
ve6ina), odnosno 13 glasova (2/3 ve6ina). G. Crnoga1a zahvalio je verifikacijskom
povjereniku, te je za dlanove Radnog predsjedni5tva predloZio g. Krunoslava Klaka i

gdu Lovorku Grgec Bermanec - jednoglasno prihvaeeno. Za ovjerovitelja Zapisnika
g. Kre5imira Petrovi6a - jednoglasno prihva6eno, te gdu Sandru JeZic zazapisnil,ara
- jednoglasno prihvadeno.

Predsjednik Vije6a predlaZe Dnevni red sjednice kako slijedi:

1. Otvaranje Vije6a i biranje radnih tijela Vijeca
1 .1 Verifikacijskog povjerenika
1.2 Radnog predsjedni5tva
1.3 Zapisnidara
1 .4 Ovjerovitelja zapisnika

2. Usvajanje Zapisnika sa sjednice Vije6a klubova odrZane 27.4.201g.
3. Prijedlog Plana i programa rada Hrvatskog vesladkog saveza za 2019.
4. Prijedlog Financijskog plana Hrvatskog vesladkog saveza za2o1g.
5. Prtledlog odluke o izmjenama i dopunama Statuta Hrvatskog vesladkog

saveza.
6. Prijedlog odluke o dopuni Poslovnika o radu vijeca krubova HVS-a.
7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o registraciji veslada.
8. Pr'rjedlog za imenovanje dlana Nadzornog odbora.
9. lzvjeS6a za 2018. godinu:

9. 1 Predsjednika Saveza
9.1 .1 Rasprava i usvajanje izvje56a
9.2 Financijsko poslovanje Saveza
9.2. 1 Revizijsko izvje5ce
9.2.2 Nadzornog odbora Saveza
9.2.3 Rasprava i usvajanje izvje56a

10. Urudenje priznanja Hrvatskog vesladkog saveza
11. Pitanja, prijedlozi, obavijesti.

PredloZeni Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad.2. Zapisnik sa sjednice Vijeca klubova odrZane 27. travnja 2018. godine u
Zagrebu - usvojen jednoglasno.

Ad.3. Prijedlog Plana i programa rada Hrvatskog vesladkog saveza za 2019. -
usvojeni jednoglasno.

Ad.4. Prijedlog Financijskog plana Hrvatskog vesladkog saveza za 2019. - financijski
plan je najvecim djelom vezan uz financiranje od strane Hrvatskog olimpijskog
odbora a vrlo malim djelom iz dlanskih doprinosa. Financijski plan jednoglasno je
usvojen.

Ad.s. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Statuta Hrvatskog vesladkog saveza
- g. Crnoga6a ukratko upoznaje prisutne s predloZenim izmjenama i dopunama koje
su svi dlanovi dobili u materijalima za sjednicu, te daje predloZene izmjene i dopune
na glasanje - usvojeno jednoglasno.



Ad.6. Prr1edlog odluke o dopuni Poslovnika o radu Vijeca klubova HVS-a - g.
Crnoga6a pojaSnjava kako su navedene dopune vezane uz izmjene i dopune Statuta
te dodatno poja5njenje vezano uz odrZavanje elektroni6kih sjednica Vije6a -
usvojeno jednoglasno.

Ad.7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o registraciji veslada - g.
Crnoga6a poja5njava kako su navedene izmjene vezane uz izmjene Statuta te uz
primjenu aplikacije za registraciju veslada. G. Klak napominje da njegov klub smatra
da su odredeni dlanci vezani uz prelazak veslada iz kluba u klub nejasni, a s time se
slaZe i g. Franjul. G. Crnoga6a moli sve nazodne, VK,,Jarun" iVK,,lstra" posebno, da
na akte, odnosno njihove izmjene i dopune, dije se usvajanje predlaZe na sjednici
Vije6a daju prijedloge pozivaju6i se na pojedini dlanak, ili stavak, s konkretnim
vlastitim prijedlogom. Opcenite primjedbe nisu od koristi pri raspravi na Vije6u.
Odluka o izmjeni idopuni Pravilnika o registraciji veslada usvojena je s 18 glasova
,,2A" ijednim suzdrZanim glasom.

Ad.8. Prijedlog za imenovanje dlana Nadzornog odbora - smr6u g. Mihovili6a,
dugogodi5njeg dlana Nadzornog odbora ostalo je prazno mjesto te je lzvr5ni odbor
predlaZio g. Peru Grujina za novog 6lana Nadzornog odbora do kraja postoje6eg
mandata. G. Grujin jednoglasno je prihvacenza novog dlana Nadzornog odbora.

Ad.9.1 lzvje56e predsjednika - g. BaSi6 pozdravlja prisutne i zahvaljuje im na
dolasku. Pisano izvje56e dostavljeno je u materijalima. NajvaZnije je financ'rjsko
poslovanje Saveza koje je i u pro5loj godini bilo pozitivno te je odobrenom
prenamjenom sredstava kupljena nova oprema, 6amci, vesla i ostala oprema prema
potrebama izborne vrste. Sufinanciran je rad 4 trenera a i ostali treneri koji su pratili
izbornu vrstu na pripremama dobili su dnevnu naknadu za svoj rad. Sto se tide
vesladkih centara koji su jedan od najvaZnijih projekata uz veliki doprinos i angaZman
predsjednika Vije6a, g. Crnoga6e dobivena je na kori5tenje sva potrebna
infrastruktura u Zatonu tako da nakon niza godina Savez vi5e nije podstanar u tim
prostorima. Sto se ti6e Peru6e, nabavljen je ponton ali jo5 uvijek-nisu rije5eni ostali
infrastrukturni zahtjevi (hangar za tamce, svladione..) moli za pomo6 klubove kako bi
zajednidkim snagama rije5ili taj problem i omogucili na5im najboljim vesladima
nesmetane pripreme za vrijeme ljeta. Jedina regularna vesladka staza u Hrvatskoj,
iezero Jarun zahtjeva obnovu te se nada da ce dobivanjem organizacije Svjetskog
vesla6kog kupa 2021. godine napokon se krenuti i u rje5avanje tog velikog problema
s kojim smo i danas suodeni jer su uvjeti za odrZavanje Hrvatskog vesladkog
prvenstva na pragu neregularnosti. Zahvaljuje svima na pomo6i i podr5ci i naravno
zahvala i destitka izborniku i svim vesladima i trenerima na postignutim rezultatima u
pro5loj godini.
Ad. 9.1.{.lzvje56e predsjednika Saveza 2a2018. godinu jednoglasno je usvojeno.

Ad.9.2. Financijsko poslovanje Saveza je pozitivno a temelji se na sredstvima
odobrenima od Hrvatskog olimp1skog odbora koja su dostatna za sve pripreme i

odlaske na natjecanja, aplicirali smo na sredstva od SDUS-a, ali naZalost nismo ih
dobili. Sva Financijska izvje56a predana su na vrijeme.

Ad.9.2.3. Revizijsko izvje5ce dlanovima HVS-a dostavljeno je u matenlalima za
sjednicu te je objavljeno na web stranici Saveza.

4d.9.2.2. G. Prenta5i6 kao predsjednik Nadzornog odbora istide da je Nadzorni
odbor zadovoljan radom tijela Saveza a narotito rezultatima ostvarenima u proSloj
godini, medalje juniora te naravno seniorska svjetska i europska medalja su
ostvarenja koja ne smijemo podcijenjvati dapade trebali bismo ih vi5e isticati. Sto se
tide financijskog poslovanja koje vodi knjigovodstveni servis uvidom u dokumentaciju
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razvidno je da poslovanje Saveza uredno te da se svi ra6uni placaju na vrijeme te
nema nikakovih dugovanja prema pravnim osobama niti prema diavi.

Ad.9.2.3. Financijsko izvije56e, Revizijsko izvije56e, kao i lzvije5ce Nadzornog
odbora 2a2018. godinu jednoglasno su usvojeni.

Ad.{0. Urudenje priznanja Hrvatskog vesladkog saveza - predsjednik Saveza i gda.
Grgec Bermanec podijelili su plakete i priznanja klubovima, vesla6ima i trenerima
osvajacima medalja na Svjetskim i Europskim prvenstvima u 2018. godini.

Ad.{'1. Pitanja, prijedlozi, obavijesti - odlukom lzvr5nog odbora a temeljem Zalbe VK
lstra i HVK Vukovar poni5teni su rezulatati u dvije trke mladih juniora/ki s
pro5logodi5njeg Hrvatskog vesladkog prvenstva, te su ovom prigodom dodijeljene
medalje posadama koje su novim poretkom osvojile prvo, drugo itre6e mjesto.

G. Kosteli6 podsjeca prisutne da je Zagreb dobio doma6instvo Svjetskog studentskog
prvenstva 2020. godine.

Sjednica je zavr5ila u 19:00 sati.

Zapisni6ar:

Sandra JeZi6

Ovjerovitelj zapisn i ka:

KreSimir Petrovi6
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Predsjednik Vije6a klu,

DraZen Snbga6a
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